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odbytego w dniu 19 czerwca 2017 roku  

w Urzędzie Gminy w Cielądzu 
 
 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności, stanowiącą 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Radna nieobecna: Anna Kłos 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Paweł Królak  Wójt Gminy 

2. Małgorzata Rosa  Przewodnicząca Rady Gminy 

3. Sylwester Krawczyk Sekretarz Gminy 

4. Agnieszka Zielińska Kierownik Gminnego Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego  

Szkół w Cielądzu 

5.  Janusz Pytka  Sekretarz LKS „Orlęta” 

6.  Bogdan Batorek  Dyrektor Zespołu Szkół w Cielądzu 

  

Punkt 1. 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godzinie 10:00 dokonała Przewodnicząca Komisji – Beata 

Lewandowska, witając członków Komisji i zaproszonych gości. Stwierdziła obecność 4 

członków Komisji (istnienie quorum) i uprawnienie Komisji do podejmowania wiążących 

decyzji.  

 

Punkt 2. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia – Beata Lewandowska 

przedstawiła proponowany porządek: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zapoznanie się ze sprawozdaniami z działalności klubów  i sekcji sportowych w roku 2016 

(spotkanie z przedstawicielami stowarzyszeń i klubów sportowych działających                     

w Gminie Cielądz) oraz z planami pracy w roku 2017. 

4. Zapoznanie się z projektami organizacyjnymi szkół na rok szkolny 2017/2018. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia.  
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Do przedstawionego porządku posiedzenia wniosków i uwag nie zgłoszono.  

Członkowie Komisji w głosowaniu 4 głosami „za” przyjęli przedstawiony porządek 

posiedzenia. 

 

Punkt 4. 

Z uwagi na obecność Pana Janusza Pytki – przedstawiciela klubu sportowego LKS Orlęta                    

w następnym punkcie posiedzenia przystąpiono do obrad nad punktem dotyczącym  zapoznania 

się z działalnością w/w klubu. 

Pan Janusz Pytka oznajmił, iż klub jest zarejestrowany w Starostwie Powiatowym. 

Rozgrywają około 30-35 spotkań na różnych szczeblach – od najwyższego do najniższego 

poziomu ligowego. Poinformował, iż seniorzy utrzymują się na VI miejscu – w roku ubiegłym 

V miejsce, czyli jest to bardzo wysoko i celem klubu jest utrzymanie się na tym poziomie. 

Następnie Pan Pytka oświadczył, iż utrzymują się głównie z dotacji z budżetu Gminy ale 

również pozyskują też środki od sponsorów. Stwierdził, iż bardzo dużo jest stałych wydatków 

tj: sędziowie, trenerzy, gdyż jest wymóg by byli wykwalifikowani, badania lekarskie oraz opłaty 

stałe do PZPN. Do rozgrywek zgłoszonych jest 72 uczestników ( było wcześniej 42). W sposób 

elektroniczny dokonywana jest rejestracja. Zaznaczył, że nie zgłoszony piłkarz nie może 

uczestniczyć w rozgrywkach. Dlatego jest problem z wydrukami i z tym, iż nie mają na 

wyposażeniu klubu własnego komputera. 

Następnie Pan Pytka przedstawił jakie są plany klubu na bieżący i przyszły rok: 

-  utrzymanie dotychczasowego poziomu; 

- jak najwięcej pracować z młodzieżą, mimo, iż trudne to jest gdyż zdarzają się kontuzje i 

różne nieprzewidywane wypadki. 

Pan Pytka poinformował też, że księgowość klubu prowadzi upoważniona firma. Dodał, że 

Gmina kontrolowała klub w roku ubiegłym i uwag nie stwierdzono. 

Przewodnicząca Komisji Beata Lewandowska zapytała, czy klub stosuje jakąś formę zachęty 

w stosunku do młodzieży? 

Pan Pytka wyraził opinię, iż nikogo raczej się nie zmusi. Muszą jednak pracować z 

młodzieżą odpowiedzialni trenerzy.   

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa zapytała czy zawodnicy otrzymują jakąś 

rekompensatę.  

Pan Pytka wyjaśnił, że jeśli są pieniądze od sponsorów -  to zgodnie z umową są 

wydatkowane na określony cel.  Dodał, że klub zabezpiecza sprzęt sportowy oraz stroje i torby - 

buty zawodnicy kupują we własnym zakresie. 
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Punkt 3. 

Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono następnie do realizacji punktu obejmującego: 

„Zapoznanie się z projektami organizacyjnymi szkół na rok szkolny 2017/2018”. 

W związku z tym o przedłożenie stosownej informacji w tym zakresie została najpierw 

poproszona Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sierzchowach – Pani Grażyna Jarzyńska.  

Dyrektor Szkoły przedstawiając organizację szkoły na rok szkolny 2017/2018 

poinformowała: 

- zatrudnionych będzie 17 nauczycieli plus 4 godziny na wakacie, a obsługa bez zmian; 

- liczba oddziałów – 9, w tym 2 oddziały przedszkolne 

- godzin ogółem – 376  

- będą nowe przedmioty: chemia, biologia, fizyka, geografia. 

Przewodnicząca  Rady Małgorzata Rosa zapytała, czy szkoła ma kadrę do realizacji tych 

zajęć. 

Dyrektor Szkoły oznajmiła, iż nie ma tylko fizyka i geografa lecz podstawa programowa 

przyrody w klasach IV-VI obejmuje ogromny zakres geografii.  

Przewodnicząca  Rady Małgorzata Rosa dopytała więc, jak będzie rozwiązany problem z 

fizykiem. 

Dyrektor poinformowała, że jeśli nie będzie nauczyciela z kwalifikacjami to wystąpi do 

Kuratorium o zgodę. 

Dyrektor Zespołu Pan Bogdan Batorek zauważył, że w jego szkole będzie tylko na 1/5 etatu 

nauczyciel. Następnie Dyrektor przedstawił następujące informacje dotyczące organizacji 

placówki szkolnej: 

- 37 osób zatrudnionych, w tym 3 odchodzą na emeryturę, 

- liczba etatów obsługi – bez zmian; 

- lokalowo na chwilę obecną nie ma problemu, gdyż było 9 a jest 8 roczników, 

- w przyszłym roku nikomu nie grozi utrata pracy; 

- potrzeba jest 4 nauczycieli wspomagających, w tym 2 już wcześniej było zatrudnionych. 

Dyrektor oznajmił, iż w roku przyszłym do szkoły będzie uczęszczała dwójka dzieci z 

Ukrainy. 

Wyjaśnił, iż od tego roku jest obowiązek przedkładania arkuszy organizacyjnym w 

Kuratorium. Jednak już teraz arkusz ten jest w około 20 % zmieniony, a w miesiącu sierpniu 
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będzie jeszcze bardziej zmieniony. Pewne jest tylko, że jeśli jest osoba w arkuszu to będzie 

zatrudniona.  

Dyrektor poinformował następnie o naborze do oddziałów przedszkolnych. Przyjętych jest 

50 dzieci, tyle było miejsc i tyle też chętnych. Zaznaczył, że w 3-latkach potrzebna jest pomoc i 

będzie nadal zatrudnienie takie w oddziałach przedszkolnych. 

Członek Komisji Lech Owczarek zapytał, czy Gmina odczuje reformę oświaty. 

Dyrektor Batorek oznajmił, iż 3-ech nauczycieli odchodzi na emeryturę, Kuratorium Oświaty 

też popiera reformę, a co będzie za rok i później to zdaniem Dyrektora trudno przewidzieć. 

Teraz nic złego się nie dzieje. 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa zapytała czy nauczyciele odnajdą się w nowej 

sytuacji, gdy uczyli młodzież, a teraz będą uczyć małe dzieci. 

Dyrektor oznajmił, iż niewyobrażalne jest dla niego, by nauczyciele nie potrafili się odnaleźć 

w nowej rzeczywistości. Nauczyciel powinien być bowiem elastyczny. 

Na powyższym zakończyła się analiza niniejszego tematu obrad Komisji. 

 

Punkt 5. 

W sprawach różnych podjęte zostały następujące tematy: 

Sekretarz poinformował, iż jako Komisji merytorycznej chce przedstawić pewien temat. 

Poinformował, iż Minister Sportu ogłosił konkurs na modernizację i budowę infrastruktury 

rekreacyjno – sportowej  - termin składania wniosków do końca czerwca. Jest propozycja by 

zadanie dotyczyło modernizacji infrastruktury sportowej w Cielądzu i Grabicach. Finansowanie 

zadania to 50 % dofinansowanie z Ministerstwa, 150 tys. zł – środki z LGD i pozostałe własne. 

Minimalna wartość projektu musi wynosić 600 tys. zł. 

Sekretarz zaznaczył, że w Grabice nie tylko sportowy mają element. Jest tam też 

zlokalizowany lokal wyborczy lecz nie ma on żadnego zaplecza socjalnego. Ryzyko zdaniem 

Sekretarza jest tylko takie, że jeśli wniosek nie uzyska dofinansowania, to i tak będzie robione 

lecz w mniejszym zakresie ze środków LGD. Wkład Gminy to około 100 tys. zł. Na najbliższej 

sesji będzie przedkładana zmian w budżecie na 300 tys. zł – jako wkład własny.  

Wójt ustosunkowując się do niniejszego tematu wyjaśnił dlaczego Grabice zostały 

zaproponowane i stwierdził, że wszystkim wiadomo w jakim stanie jest budynek a po 

wyremontowaniu będzie służył całej społeczności lokalnej oraz jako lokal wyborczy.  

Przewodnicząca Komisji Beata Lewandowska zgłosiła problem szkód jakie wyrządza łoś w 

uprawach i na łąkach i zwróciła się z pytaniem gdzie zgłosić tę sprawę. 

Sekretarz oświadczył, iż przekaże tę sprawę właściwemu kołu łowieckiemu. 
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Punkt 6. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Beata Lewandowska 

zamknęła posiedzenie o godz. 11.35. 

 

 

Protokołowała: 

Bogusława Kobacka 

 

 

Przewodnicząca Komisji                               
Oświaty Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Beata Lewandowska 


